
Beantwoording vraag 61.   Poststuk postlijst   6-9-2018 
 
 
Onderstaand de beantwoording van de vragen van de fractie LR n.a.v. de postlijst. 
Bijgevoegde brief maakt onderdeel uit van de beantwoording.  
 
Vraag 61 
In de postlijst komen wij mails tegen van de heer Krijn ten Hove, aangaande onderzoek 
Nationale- en Kinderombudsman bij Jeugd Bescherming Brabant.  

1. Heeft het college geantwoord op dit schrijven en hoe is de stavaza. 
2. Heeft de wethouder daarover overleg met haar collega-wethouders van de 

Peelgemeenten 
3. Wat betekent dit tegen de achtergrond van de (nieuwe) aanbesteding en inkoop 

jeugdzorg 
4. Is de wethouder van mening om de resultaten van de onderzoeken van de beide 

ombudsmannen af te wachten in hoeverre daar een beoordeling uitrolt t.a.v. de JBB 
5. Heeft de inspectie jeugdzorg daarin een rol 

  
Antwoord 

 De inkoop/organisatie en het contractmanagement voor jeugdbescherming en 
jeugdreclassering bij de vier Gecertificeerde Instellingen (GI’s) binnen onze regio, 
heeft de gemeente Gemert-Bakel (evenals de andere Peelgemeenten) op basis van 
een dienstverleningsovereenkomst (DVO) ondergebracht bij de gemeente 
Eindhoven. Vanuit dat oogpunt is er in reactie op de brieven van de heer Ten Hove 
van 19 en 27 juni in afstemming tussen de 21 gemeenten in Zuidoost Brabant, door 
de gemeente Eindhoven een reactie namens de hele jeugdzorgregio gestuurd (ad. 
punt 2). In de bijlage treft u de definitieve brief zoals deze op d.d. 10 juli 2018 door de 
gemeente Eindhoven verstuurd is (ad. punt 1). 

 Met de vier GI’s is voor de periode 2017 tot en met 2020 een inkoopovereenkomst en 
samenwerkingsovereenkomst gesloten. De inkoopovereenkomst loopt nog en in die 
zin is er op dit moment geen sprake van een (nieuwe) aanbesteding (ad. punt 3). 

 Eventuele klachtbehandeling, lopende onderzoeken vanuit de inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd, Nationale en Kinderombudsman of andere instanties, de 
resultaten daarvan, en de wijze waarop de GI’s daarvan leren maken onderdeel uit 
van de (kwartaal)gesprekken behorend bij de inkoopovereenkomst. Deze gesprekken 
worden vanuit het contractmanagement gevoerd en zijn dus belegd bij de gemeente 
Eindhoven. Voor wat betreft dit specifieke dossier heeft de gemeente Eindhoven 
n.a.v. uw vragen ons laten weten dat de ontwikkelingen binnen dit dossier gevolgd 
worden. Mocht daar aanleiding toe zijn, dan wordt daarop verdere actie ondernomen 
(ad. punt 4). Daarbij zijn zij wel afhankelijk van informatieverstrekking en 
communicatie door dan wel de betreffende instantie, dan wel JBB zelf of een 
eventuele vervolg acties vanuit dhr. Ten Hove. 

 Voor zover op dit moment bekend speelt de inspectie Gezondheidszorg en Jeugd 
niet direct een rol (ad. punt 5). De Nationale en/of Kinderombudsman kunnen wel een 
melding bij de inspectie doen, met het verzoek e.e.a. nader te onderzoeken en/of 
maatregelen te treffen. 

 


